
Radny Rady Miasta Lublina 
Stanisław Brzozowski 

Lublin cln. 11 kwiecień 2022 

Pan Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublina 

Za pośrednictwem 

Przewodniczącego 
Rady Miasta Lublina 

Interpelacja w sprawie usunięcia 6 szt. betonowych slupów 
oświetleniowych. 

Uwzględniając prośby i obawy zgłaszane od kilku lat przez działkowców proszę o zlecenie 

w najbliższym czasie demontażu i usunięcia zbędnych i nieczynnych od kilkudziesięciu lat 6 szt. 

betonowych słupów oświetleniowych zlokalizowanych przy ul. Działkowej - odcinek stanowiący 

dojazd do Młyna Krauzego. Wskazane słupy są w złym stanie technicznym i stanowią potencjalne 

zagrożenie dla bezpieczeństwa. Kilka ]at ternu miasto z powodzeniem usunęło pozostałe słupy, a te 

6 szt. miało być usunięte w drugim etapie. Ten niestety do tej pory nie nastąpił, dlatego też proszę o 

pilne podjęcie działań w tym temacie. 
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